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INNKALLING TIL ÅRSMØTE I ARENDAL HØYRE 

 
Møtet er åpent for betalende medlemmer.  

Om du ikke har betalt, kan dette ordnes ved inngangen. 
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SAK 5 
Styrets beretning og rapport fra sideforeninger 

 

Årsberetning fra Arendal Høyre 
 
Styret har bestått av: 
Leder:    Per Jakob Haakstad 
Nestleder:    Cathrine Coucheron Berli 
Styremedlem 1 / sekretær: Beate Nybø 
Styremedlem 2:   André Roshan (trakk seg i perioden)   
Styremedlem 3:   Celine Thommesen (trakk seg i perioden) 
Varamedlem 1:   Kenneth Egeland Smith 
Varamedlem 2:   Per Arnt Tellefsdal 
 
I tillegg møter: 
Ordførerkandidat:   Linda Øygarden 
Leder bystyregruppa:  Geir Fredrik Sissener 
Leder Senior Høyre:   Liv Aaneby 
Leder Unge Høyre:   Kitty Theobald Gjerland 
Fylkestingrepresentant:  Maiken Messel / Erik Johan Tellefsen Lindøe 
Valgkampansvarlig:   Erik Johan Tellefsen Lindøe 
Kvinneforumsansvarlig: Amalie Kollstrand 
 
 
Etter innkalling: 
Programkomiteen:  Nina Roland/ Haagen Poppe 
Bystyregruppen:  etter avtale 
 
Styremøter 
Det har vært gjennomført 10 styremøter i perioden fra årsmøte 23. november 2022 til 31. 
november 2023. 
 
Styremøtene har vært gjennomført som følger: 
Styremøte nr 1: 11.01.23 
Styremøte nr 2: 08.02.23 
Styremøte nr 3: 08.03.23 
Styremøte nr 4: 12.04.23 
Styremøte nr 5: 10.05.23 
Styremøte nr 6: 14.06.23 
Styremøte nr 7: 09.08.23 
Styremøte nr 8: 13.09.23 
Styremøte nr 9: 21.10.23 
Styremøte nr 10: 08.11.23 
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Arbeidsutvalg 
Det er ikke oppnevnt noe arbeidsutvalg i foreningen.  

Medlemsmøter  
Følgende medlemsmøter er gjennomført i perioden: 
 
Vår 2023: 
28.02.23: Medlemsmøte om programmet for Arendal Høyre 
18.04.23: Åpent møte om helsehus 
26.04.23: Åpent møte om havet (Revesand bedehus) 
02.06.23: Sommerfest på Flyt 
 
Høst 2023: 
11.09.23: Valgvake på Øyvinds Pub 
26.10.23: Medlemsmøte med sosialt treff 
 
I tillegg er arrangert Blåtimen – Arendals Høyres uformelle treff og Damelunsjer. 
 
Arendal Høyres medlemsbase 
Antall medlemmer har en liten nedgang i inneværende år. Bl.a. en del utmeldinger p.g.a. 
manglende betaling over tid. 
 
Siden 1.1.23 til d.d. har vi fått 21 nye medlemmer, og 33 utmeldte. 
 
Pr. 07.11.23: 284 betalende / 313 registrerte 
Pr. 07.11.22: 293 betalende / 314 registrerte 
 
Vi har 19 H-partnere pr. 07.11.23. Dette er en økning fra 11 H-partnere. Målet for 2023 var 
100 H-partnere. 
 
Agder Høyres fylkesårsmøte, 2. – 3. februar 2023 
Møte ble gjennomført på Radisson Blu Caledonien Hotel, Kristiansand. 
Arendal Høyre var representert med følgende deltakere: 
 
Selvskrevne representanter fra Arendal: 
 
Fylkestingsrepresentant:    Maiken Messel 
AU medlem / fylkestingrepresentant: Erik Johan Lindøe 
Leder Agder Høyres kvinneforum:  Amalie Kollstrand 
Gruppeleder / fylkesstyremedlem:  Geir Fredrik Sissener 
Lokalforeningsleder:    Per Jakob Haakstad 
Senior Høyre:     Liv Aanby 
 
Arendal Høyre hadde plass til 10 delegater. De som møtte var: 
 

1. Linda D. Øygarden 
2. Kitty Theobald Gjerland 
3. Haagen Poppe 
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4. Solfrid Helle 
5. Gunn Brekka 
6. Benedikte Nilsen Glommen 
7. Cathrine Coucheron Berli 
8. Céline Thommesen 
9. Peder Syrdalen 
10. Elin Josephsen 

 
 
OPPSUMMERING FRA STYRELEDER: 
 
På årsmøte i november 2022 ble jeg valgt som leder av styret inn i perioden med lokalvalg. 
Ordførerkandidat var valgt tidligere. Det samme gjaldt valgkampleder. Uken etter årsmøte 
var de ordinært nominasjonsmøte, hvor øvrige kandidater ble valgt. Alt var klart til kampen 
for posisjonen.   
 
Perioden høst 2022 – høst 2023 har naturlig nok vært preget av valgkampen, både 
forberedelse og gjennomføring. Stor takk til alle som har bidratt til dette, i stort og i smått. 
Spesielt stor takk til Linda Øygarden og Erik Johan Tellefsen Lindøe for omfattende innsats i 
lang tid opp mot selve valgdagen.   
 
Programarbeidet for lokalvalget var ledet av Nina Roland, med stor takk til henne for godt 
arbeid og sluttprodukt, vedtatt vinteren 2023, som slo fast ønsket politikk lokalt for 
kommende periode.    
 
I Valgkamputvalget med leder Erik har valgkampen vært planlagt og koordinert. Via 
valgkamputvalget og leder Erik har listekandidatene fått opplæring over tid, og 
kommunikasjonen utpenslet.  
 
I år hadde vi leid gatekontor i Havnegaten med god eksponering, og samlingsplass. Stor 
enighet i styret i VKU at slik lokalleie var verdifullt i lokalvalget, for synlighet mv. (Leie fra 
mars og ut oktober 2023).    
 
Sommerfest ble avholdt i god tradisjon før hvileskjæret for de fleste i fellesferien, i år den 
02.06.23 og på Flyt; godt vær, og god stemning, med mange oppmøtte (over 50 stk).   
 
August/september var intens for mange, med full fart i innspurten, med svært mange 
aktiviteter, bl.a. postkasseaksjon, dørbank, stands, sprell utenfor gatekontoret osv.   
Valget gikk som kjent svært dårlig, med reduksjon fra 8 representanter, til 7. Styret nedsatte 
et evalueringsutvalg som innhentet innspill og oppsummerte disse i et notat sendt styret for 
behandling der 08.11.23.   
 
Torsdag 26.10.23 hadde vi medlemsmøte i sentrum, for bl.a. avsluttende oppsummering 
etter valget. I tillegg diskuterte vi veien videre for organisasjonen og gruppeleder delte 
tanker om veien videre der.   
 
Fokus fremover bør være på medlemsaktiviteter som trekker ikke bare aktive medlemmer, 
men også passive og nye medlemmer, for også å sikre inkludering, vekst og nyrekruttering.   
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Fremover er det også fokus på stortingsvalgsprogrammet, hvis arbeid er i gang. Våren 2024 
begynner også nominasjonsprosessen for stortingsvalget, og tid for å fremme gode 
kandidater fra Arendal.   
 
For vekst og ny giv, må alle gode høyrekrefter bidra, hvert på sitt vis. Alle bidrag er 
velkomne!   
 

Arendal, 2. november 2023 

Per Jakob Haakstad 
Styreleder        

 

Årsberetning fra styret i Arendal Senior Høyre 
 
Senior Høyre jobber først og fremst for et aldersvennlig samfunn, der ingen går ut på dato. 
Senior Høyres Landsforbund er en sideorganisasjon til Høyre og har lokal- og 
fylkesforeninger over hele landet.  
Arendal Senior Høyres årsmøte i 2022 ble avholdt på Castelle restaurant med etterfølgende 
julelunsj den 29. november med 16 stemmeberettigede medlemmer til stede.  
 
Styret har i perioden hatt følgende sammensetning:   
Leder:    Liv Aanby, til 30. august 2023 
Styremedlem:  Maiken Messel, leder fra 30. august 2023  
Styremedlem   August Kjerland  
Styremedlem  Rita Lunde 
Varamedlem:   Oddvar Vistad  
Varamedlem /  
økonomiansvarlig:  Rolf Larsen  
 
Revisor:   Nina Roland  
Valgkomité:   Styret  
 
Medlemstall  
Vi har per i dag 55 registrerte medlemmer av Arendal Senior Høyre. Det er mange 
medlemmer av Høyre i alderen 62+ og rekruttering av flere som senior har høy prioritet.  
 
Foreningens virksomhet  
Styret vedtok å holde styremøter annenhver måned, på formiddagen samme dag som 
styremøtene i Arendal Høyre, av hensyn til Livs reisevei. Møter ble avholdt 23. januar og 8. 
mars. Liv deltok på Høyres landsmøte 24.-26. mars og talte for at Senior Høyres 
Landsforbund (SHL) skal ha en fast representant i sentralstyret på linje med Unge Høyre. 
Erna talte selv mot forslaget og det ble raskt avvist etter en kort debatt. Dette førte til at Liv 
tok opp en diskusjon internt om hensikten med å ha en egen seniorforening i partiet. Det ble 
ikke holdt styremøte i mai.  
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I august søkte Liv om å bli fritatt fra alle verv av personlige årsaker. Styret innvilget 
søknaden, og Maiken ble konstituert som leder. Det ble avholdt styremøte den 5. oktober 
som bl.a. planla og fordelte oppgaver til årsmøtet. 
 
Oppgaver og tillitsverv  
Vi har vært representert på årsmøtene i Arendal Høyre og Agder Høyre og på styremøter og 
medlemsmøter i Agder Senior Høyre. Det har ikke vært nasjonal kommunalkonferanse eller 
landskonferanse i SHL 2023.  
 
På fylkesårsmøtet i Agder Høyre 3.-4. februar deltok Liv som representant for Senior Høyre 
og Maiken som fylkestingsrepresentant. Leder av Arendal Senior Høyre møter i styrene i 
Arendal Høyre og Agder Senior Høyre. Liv har vært vara for Sally Vennesland som er leder i 
Agder Senior Høyre, til styret i Senior Høyres Landsforbund (SHL). Hun deltok på Høyres 
Landsmøte 24.-26. mars.  
 
Videre har Liv vært i Høyres arbeidsgruppe for Arendalsuka, deltatt på Ernas bussturné i 
Arendal, deltatt i programarbeid og vært nestleder i nominasjonskomitéen for Arendal 
Høyre. Hun var medlem av valgkamputvalget (VKU) i Arendal og jobbet aktivt for at Linda D. 
Øygarden skulle bli ordfører i Arendal.  
 
Rolf ønsket ikke gjenvalg som sekretær og økonomiansvarlig i Agder Senior Høyre, og 
Maiken har blitt valgt inn i styret og overtatt som sekretær.  
 
August sitter i valgkomitéen i Arendal Høyre. Rita deltok på Kvinneforumarrangement og på 
Agder Høyres årsmøte.  
 
Arendal Senior Høyre er medlem av Tholmen Frivilligsental Fire ganger per år må vi hjelpe til 
på frivillighetssentralen med å smøre smørbrød og avholde kafé. Rita og Maiken har stilt opp 
for å avlaste Liv, slik at oppgaven fordeles på flere.  
 
Økonomi  
Regnskapet for perioden 01.10.22 – 30.09.23 viser et driftsunderskudd på kr. 2.436,- som gir 
en ny egenkapital på kr. 20.886,-.  Revidert regnskap ligger vedlagt årsmøtepapirene.  
 
Medlemsaktiviteter  
I forbindelse med valgkampen inviterte vi til et medlemsmøte på gatekontoret i Havnegata 
der Linda Øygarden informerte om viktige Høyre-saker i vårt program. Både på stands og 
dørbank og i Arendalsuka deltok flere seniorer, uten at dette var organisert gjennom 
foreningen.  
 
Årsmøtet ble avholdt 29. november på Castelle Restaurant med 16 stemmeberettigede 
medlemmer til stede. Det var dessverre noen forfall grunnet influensa. I etterkant av 
årsmøtet hadde styret invitert til en julelunsj med god prat og mingling, noe som ble satt 
stor pris på og som inspirerte til gjentakelse.  
 
Arendal 10. november 2023  
Maiken Messel 
Fungerende leder 
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Årsberetning fra Arendal og Grimstad Unge Høyre 
 
Arendal og Grimstad Unge Høyre har hatt et positivt år med god rekruttering og 
representasjon, flere politiske gjennomslag, og går sterkt inn i året som kommer. 
 
God medlemsvekst  
I 2023 endte Arendal og Grimstad Unge Høyre opp med en sterk medlemsutvikling, med 
minst ni nye medlemmer. Antall aktive medlemmer økte godt i 2023, spesielt under 
valgkampen. De aktive medlemmene har en lav snittalder og gjør lokalforeningen godt 
rustet for fremtiden. Verdt å nevne er også at vårt nyeste medlem er 11 år gammel, noe som 
gjør fremtiden enda lysere. 
 
Styret (2023 og 2024) og representasjon  
 
Styret 22-23: 
Leder:     Helena Grigson Tomstad  
Politisk nestleder:   Kitty Theobald Gjerland  
Organisatorisk nestleder:  Tobias Taraldsen  
Styremedlem:   Aleksander Ljungstrøm 
 
Styret 23-24 (nyvalgt): 
Leder:     Kitty Theobald Gjerland  
Politisk nestleder:   Aleksander Ljungstrøm  
Organisatorisk nestleder:  Olav Trannum  
Styremedlemmer:   Ella Marie Røynås, August Eskilt Madshaven 
 
Agder Unge Høyres Arbeidsutvalg: 
Victor Scheie (2022-2023), Aleksander Ljungstrøm og Kitty Theobald (2023 -) 
 
Unge Høyres Landsstyre: 
Victor Scheie (2022-2023), Aleksander Ljungstrøm (2023 -) 
 
Aktivitet  
Unge Høyre har hatt en håndfull medlemsmøter hittil i år, blant annet en temakveld i 
samarbeid med Grimstad Høyre. Det nye styret har et mål om å øke aktiviteten enda mer, og 
har derfor planlagt ytterligere 3 medlemsmøter ut året. Videre har Arendal og Grimstad 
Unge Høyre en målsetting om 2 medlemsmøter i måneden.  
 
Publisitet  
Det er også viktig å nevne at Arendal og Grimstad Unge Høyre har vært godt synlige i 
mediebildet i år. Kitty Gjerland, den nyvalgte lokallagslederen, har blant annet skrevet i FVN, 
Agderposten og VG. Nestleder Aleksander Ljungstrøm har skrevet i Framtida og hatt et 
redaksjonelt oppslag om skolevalget i Grimstad Adressetidende. 
 
Skolevalg  
Unge Høyre har gjort ett svært godt skolevalg. På Dahlske videregående skole fikk vi 26,7% 
(+9,2) og på Drottningborg videregående skole fikk vi 18%, en tredobling fra 6% i 2021. Dette 
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gjorde at vi vant skolevalget på Dahlske, i Agder og Nasjonalt. I Arendal var vi ikke like 
heldige med skolevalget, men motivasjonen er høy og vi er klare til å endre dette i 2025! 
 
Arendal og Grimstad Unge Høyre takker for godt samarbeid, og en fin valgkamp! 

Arendal, 8. november 2023 

Kitty Theobald Gjerland 
Leder i Arendal og Grimstad Unge Høyre 

 

Årsberetning fra Arendal Høyres bystyregruppe  
desember 2022 – november 2023 
 
Bystyregruppa i Arendal Høyre har fått til mye i opposisjon også i 2023.  
 
Posisjonen har i 2023 (Ap, V, Krf og V) også hatt budsjettsamarbeid med Arendalslista (1) 
(tidligere Arendalslista). Rødt sin representant gikk over til AP og styrket gruppa med (1). 
Videre har Kristina Stenlund Larsen (SP) blitt uavhengig igjen. 
Dermed har posisjonen følgende sammensetning: AP (13), V (1), Krf (2), SP (3), totalt 19. Med 
Arendalslista, 20. Det betyr knappe vedtak i budsjettsammenheng. 
I reguleringssaker har posisjonen stilt partiene fritt, og det har gitt muligheter for posisjonen. 
De mulighetene har vi vi i flere saker benyttes oss av til beste for innbyggerne og 
næringslivet. 
 
Arendal kommune har en svært anstrengt økonomi og ny vedtatt økonomisk handlingsplan 
med ulike handlingsregler vil bli en utfording kommende år. Det vi kreve tydelige 
prioriteringer mellom de ulike tjenesteområdene.  Dette vil i sær bli en utfordring for 
posisjonen som har lovet mye og som har lite å gå på. Denne utviklingen har Høyre sett 
lenge og det vil ventelig komme forslag fra kommunedirektøren fremover som vil støtte opp 
om mange av de forslag og prioriteringer Høyre tidligere har foreslått. 
Nytt helsehus byr lokasjonsmessig på store utfordringer. Høyre mener tomta på Saltrød vil 
by på store utfordringer både teknisk, juridisk og økonomisk. Vi har ikke tro på en plassering 
av det på foreslått tomt på Saltrød i 2026. Derfor har Høyre foreslått utredning av alternative 
tomter, som er mer eller mindre ferdig regulerte i Kunnskapshavna del 3, på Fløyheia og 
Nedenes. Arendal eiendom mener nå at de 2 sistnevnte ikke egner seg pga. Tomestørrelse 
eller støy. Det sees også nå på andre alternativer som for eksempel den kommunale tomta 
ved siden av Myratunet. 
 
Det har vært en meget aktiv gruppe i bystyret i året som har gått! Perioden har også båret 
preg av at det var kommunevalgår og gruppa har etter beste evne søkt å sette fokus på 
vedtatt program ift. De ulike sakene og interpellasjoner. 
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Medieoppslag 
Gruppa som helhet eller ulike sammensetninger av representanter for gruppa har stått for 
mangei medieoppslag siste året, fordelt på leserinnlegg og redaksjonelle oppslag. Målet 
med oppslagene var å vise vårt program og Høyre som alternativ til dagens posisjon.  
 
Medieoppslagene har omfattet områder som: Nytt helsehus, Ny E18, Morrow, 
fastlegeordningen, sykehuset, byutvikling, skole og barnehage, Boplikt, arealplanen, 
næringsutvikling, regulerings- og arealsaker, eiendomsskatt osv. 
 
Høyre som gruppe står samlet i nær alle saker, men i Hovesaken har vi vært delt (4—4). 
Sistnevnte sak har heller ikke vært en del av programmet. Det har også vært delt syn knyttet 
til sykehuset i Arendal.  
 
Det å koordinere saker i opposisjon er også krevende da det politiske spennet er meget stort 
med Rødt (1) de første årene, SV (2), Arendalslista (1), Frp (4), Høyre (8), pensjonistpartiet (1), 
MDG (1) Helsepartiet (1) og til sist 2 uavhengige. Det utgjør hele 8-9 ulike grupperinger og 
der noen også i perioder har inngått budsjettsamarbeid med posisjonen. Det gjorde også 
Høyre i budsjettet for 2020. 
 
Opposisjonsleder Geir Fredrik Sissener fra Høyre har jevnlig samtaler med de øvrige 
opposisjonspartiene, lister og uavhengige. 
 
Gruppa har stort sett hatt 2 gruppemøter pr. måned. Det gjør oss i stand til å forberede oss 
grundig for både saker i formannskapet, kommuneplanutvalget, foretakene (eiendom og 
havna) og bystyret. I tillegg hadde vi egne budsjettsamlinger, slik vi har hatt det i mange år. 
 
Geir Fredrik Sissener har sittet i referansegruppa for nytt helsehus/sykehjem og med 
Benedikte Nilsen Glemmen som vara. Referansegruppa blir nå sannsynligvis lagt ned og 
erstattet med utvalgs helse og omsorg. 
 
Det ble også våren 2020 nedsatt et rusutvalg og referansegruppa for utvalget ble ledet av 
Benedikte Nilsen Glommen (H). Pga. C19 var det innledningsvis dårlig fremdrift. Det ble 
jobbet intensivt i i 2022 og især høsten 2022 og ny rusplan ble vedtatt 17.11.2022. En viktig 
plan for videre arbeid innen rusfeltet. 
  
I formannskapet er Høyre representert med Linda Dagestad Øygarden og gruppeleder og 
danner opposisjon sammen med Anders Kylland (FrP) og Ingebjørg Godskesen (FrP). Vi har 
vært meget aktive i formannskapet og sammen med FrP og PP satt et tydelig stempel på vår 
politikk her. 
Våre representanter jobber også meget bra i de tre komiteene; Samfunnsutvikling, Oppvekst 
og Helse. I komiteene har vi i stor grad vært førende i de fleste diskusjoner og ofte samlet 
flertall rundt Høyres forslag.   
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Etter valget går vi nå over til utvalgsmodell. Det har Høyre presset på gjennom 2 perioder. 
Arendal kommune er den eneste kommunen på Agder som har hatt komitemodell. Det blir 
svært interessant å se hvordan utvalgsmodellen fungerer, men Høyre har store 
forventninger til et mer vitalt og effektivt politisk system og der den enkelte representant får 
mer ansvar i utvalgene. 
 
Morrow-etableringen 
Pilotfabrikken åpner i overgangen desember 2023 og januar 2024. Batteriveien er ikke ferdig 
regulert og Statsforvalteren har kommet med 6 innsigelser til planen. Det er bekymringsfullt 
og noe Høyre har adressert. Veien er heller ikke ferdig finansiert. Estimert kostnad er 510 
millioner. Regjeringen har lagt på bordet 39 millioner og fylkeskommunen 133 millioner. 
Høyre forventer at Staten går inn og finansierer resten selv om dette er en fylkesvei. 
 
Det store spørsmålet er nå beslutning om oppstart av Gigafabrikk 1. Det forventes en 
avklaring på dette 1.halvår 2024. En positiv beslutning vil være svært positiv for Arendal, men 
vil avstedkomme store behov for flere godkjente reguleringsplaner, nybygg, utleieleiligheter 
etc. Det er ikke lett i et krevende marked. 
 
Høyre har jobbet for å øke antall boenheter i arealplanen og har fått noe gjennomslag. Det 
er ikke bare posisjonen som har vært en utfordring, men også Statsforvalteren. 
Det innebærer hyppigere rulleringer av arealplanen for å få dette til. 
 
Ferdigstilte bygg dette året: 

• Ny barnehage på Marisberg, Tromøya 
• Nytt bygg legevakt, kommunal øyeblikkelig hjelp og avklaringsplasser 
• Nytt bofellesskap på Myra snart ferdig 

 
Ellers har bystyret utvidet rammen for nytt betongdekke på skøytebanen i Arendalpark fra 
45 til 52 millioner og skal legges inn i budsjett 2024. 
 
Noen utvalgte viktige saker i bystyret siste år: 

• Tiltak knyttet til å beholde og rekruttere fastlegene. Dette tok Høyre opp 
allerede ved Budsjett 2022 og fikk delvis tilslutning. Det må sies at SV også har vært 
sammen med SV i denne saken. Dette fulgte vi opp videre i Budsjett 2023. 
Fastlegekrisen er enda ikke løst. Det siste eksemplet er Moland legesenter og at 
fastlegekontoret på Nedenes snart legges ned (pensjonering). 
 

• Mottak av flyktninger vedtatt til  å være 275. Dette antallet, det største noen 
gang, må sees i sammenheng med flyktninger fra Ukraina og krigen der. Enstemmig 
vedtatt. 
 

• Spørsmål om gjeninnføring av boplikt i deler av Arendal commune. 
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Denne saken tapte vi. Nå behandles saken i bystyret 16.11.2023 med ny forskrift for 
definerte boområder i Kolbjørnsvik og i Kilsund. Endelig stadfestelse skjer i 
Landbruksdirektoratet.  
 

• Ved behandling av 1.tertial 2023 fikk vi flertall for begge våre saker: 
o Styrking av psykisk helse barn og unge med 2 millioner 
o En ekstra nattevakt på Thorbjørnsbu. 

 
• Behov for bygging av flere bofellesskap. Arendal kommune er skikkelig «bakpå» 

her. Det trengs minimum 10 nye bofellesskap i kommunen, så vel i offentlig som 
privat regi. Dette vil koste minst 400 millioner utleggsmessig, så kommer mva-
refusjon og andre tilbakeføringer. 
 

• Offentlig toalett i sentrum. Dette er en sak Høyre tok opp allerede i 2015 og som 
nå fikk flertall i bystyret i oktober 2022. Nå er toalettet endelig på plass. 
 

• Reguleringsplaner. Vi har i KPU og i bystyret klart å oppnå flertall i en rekke viktige 
saker. Det klarer vi gjerne mot stemmene fra AP, SV, MDG og deler av SP. 
 

o Regulering-/transformering Pusnes.  
Denne saken er nå vedtatt med 550 boenheter. Uten Høyres innsats her, så 
ville denne planen blitt vedtatt med langt færre enheter og det hadde blitt en 
plan som hadde vært vanskelig for utbygger å realisere.  

o Områdereguleringsplan for Vestregate, Klevgata og Høyveien. 
En sak Høyre har jobbet mye med og frontet. 
Her er det fremmet klage i saken og den er sendt statsforvalteren. 

o Vindholmen (badeanlegg og leiligheter) – 1 gangs behandling 16.12.2023. 
Denne reguleringssaken har vært utsatt flere ganger. Styret i Arendals 
forssekompani har enda ikke godkjent driftsavtalen med Arendal kommune. 
Utfallet av reguleringssaken vil ventelig påvirke deres beslutning. 

o Sør Amfi. Vedtak om å sette av 153 millioner til utvidelse av hallen til storhall 
og etablering av ny turnhall der den ene kunstgressbanen i dag ligger i 
Arendal idrettspark. 

o NY 4 felts motorvei E-18 Grimstad – Arendal. Fornyelse av mandatet og der 
det presiseres at tunnel gjennom Rannekleiv er den foretrukne løsning. Til 
behandling hos Statsforvalteren før eventuelt reguleringsarbeid kan starte 
opp. 

o Hyttefelt Øytangen Syd. Vedtatt. Vær gjennom reguleringsprosess i mange 
år. Dette er et prosjekt som vi sammen med FrP har jobbet frem. 
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Kommuneplanutvalget 
Vi har to meget erfarne og offensive representanter i kommuneplanutvalget, Roar Daniel 
Gundersen og Benedikte Glommen Nilsen. Godt og målrettet arbeid har sterkt bidratt til 
flertall i viktige reguleringssaker og som også har ført til flertall i bystyret.  
 
Høyre har lagt stor vekt på grundig saksgjennomgang i Planutvalget og Bystyret, bl.a. 
gjennom nær dialog med alle aktører og gode forberedelser i gruppemøtene der vi har tatt 
ut flere utbyggere i løpet av året til samtaler. Høyre er det partiet som desidert får flest 
henvendelser fra utbyggere og næringsliv i forkant av møter i Planutvalget, nettopp på grunn 
av vår forståelse og imøtekommenhet for utbyggeres situasjon.  
 
Høyres imøtekommenhet gjør også at utbyggere og eiendomsoppsittere i stor grad søker 
våre råd og hjelp i forbindelse med det å fremme saker og det å åpne for god dialog med 
administrasjonen. 
 
Vi har lagt oss på en linje hvor vi ønsker å være imøtekomne og disponible for gode tiltak 
som er til glede og styrke for kommunen. Denne linjen har gjort at vi har fått til ulike 
flertallskonstellasjoner i hovedsak med KrF, men også i enkeltsaker med AP og SP.  
I hytteutbyggingssaken for Øytangen Syd, som det har vært jobbet med i mange år, så delte 
AP seg i 2 og vi fikk sikret et flertall i saken. 
Høyre ønsker at vi i mye større grad skal være en JA-kommune. 
 
I kommuneplanutvalget har vi særlig hatt fokus på å få til følgende: 
 
• Legge til rette for vekst og utvikling gjennom å finne gode løsninger i reguleringsplaner 

der særlig tilrettelegging for næringsarealer og boliger. 
• Forskjønnelse og utvikling av sentrum, både fellesarealer og utvikling av bygårder med 

næring og leiligheter. 
• Helhetlig og fremtidig arealplanlegging jamfør den veksten vi nå ser komme i de neste 10 

årene. 
• Vi har vært pådrivere for rullering av arealplanen. Dette er svært viktig med tanke på den 

industrielle utviklingen knyttet til batterifabrikken og deres underleverandører. 
Det er både næringsarealer og nye boligområder. 
 
Høyre la frem en plan knyttet til rulleringen der vi foreslo en dobling av antall potensielt 
nye boenheter fra ca. 1000 fra administrasjonen til ca. 2000 nye boenheter. Erfaringer 
fra batterifabrikken Northvolt i Norbotten i Sverige er at man trenger mange flere 
boenheter enn man først estimerer og at det er betydelig behov for utleieboliger. 
Det er særlig viktig at vi får til en betydelig boligutvikling Øst i Arendal. 
 
Strategien nå på grunn av tidsmessige forhold, og som Høyre støtter, er å få regulert de 
områdene Statsforvalteren støtter og utsette arealplandelen for de områdene det er 
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store og krevende innsigelser på. På flere av disse områdene er det behov for flere 
konsekvensundersøkelser. Det må anmerkes at Statsforvalteren også mener at flere av 
boligområder ikke er i henhold til vedtatt Areal og transport plan (ATP) for Arendal.  
 
Dispensasjonssaker er nå svært krevende. Både inn mot byggesak og ikke minst mot 
statsforvalteren. Som en konsekvens av dette må nye overordnede planverk på plass. 
Dette gjelder både Arealplaner, reguleringsplaner og ATP-planen. 
 
Den nye boligmeldingen har som må å doble bygging av antall boenheter fra ca 250 
boenheter pr år til 500 boenheter pr år de neste 10-15 årene. 
 
Kontrollutvalget 
Haagen Poppe hat ledet kontrollutvalget siden 2019 har gjort en meget god jobb her. 
Kontrollutvalget fører tilsyn og kontroll av kommunens virksomhet på vegne av Bystyret, 
og dermed bidra til at innbyggerne har tillit til kommunen.  
Haagen begynte 1.november 2022 i ny jobb ved arendal eiendom KF. Det medførte 
lovmessig at han ikke kan lede og være medlem av kontrollutvalget. 
Kristoffer Andras Lyngvi ble valgt i bystyret til å overta ledervervet i KU. 
Haagen gikk videre inn i komite for samfunnsutvikling. 
 
Det siste året har bystyret behandlet følgende saker fra kontrollutvalget: 

 
• Rapport fra forvaltningsrevisjonen Internkontroll, tilsyn og ulovlighetsoppfølging 

byggesak 
 

Arendal eiendom KF og Arendal havn KF 
Kristoffer Andreas Lyngvi har vært Høyres representant i Arendal havn KF. Dette er hans 
tredje periode og det innebærer at han både har mye kompetanse og representerer en 
viktig kontinuitet i styret. Han ble i oktober 2022 erstattet av Haagen Poppe og han ble 
nestleder i styret i Arendal havn KF. 
 
Gunn Haga Brekka har vært Høyres representant i styret i Arendal eiendom KF der hun 
også er nestleder i styret. Dette er hennes første styreperiode. Både hun og styreleder 
Atle Svendal sitter også i styret i det nyetablerte selskapet Arendal næringsselskap as. 
Dette selskapet ble etablert av bystyret i 2021 og har som mandat å være en profesjonell 
utvikler av næringstomter og næringseiendom på vegne av bystyret og har 3 eksterne 
styremedlemmer herunder styreleder. 
De kjøper tjenester, etter behov, av Arendal eiendom KF. 
Høyre har vært en pådriver i å få etablert næringsselskapet. 
 
Interpellasjoner 
Arendal Høyre har hatt 12 interpellasjoner siste året (ikke medregnet november).   
En interpellasjon knyttet til skjenking av alkohol under final 4/8 i Sør amfi er utsatt til 
novembermøtet. Så vi har levert inn 13 interpellasjon. 
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Dette mot 11 i 2022, 18 i 2021, 11 i 2020, 14 i 2019, 23 i 2018 og 16 i 2017.  
 
Representantforslag 
Høyre har levert 3 representantforslag siste år. 
Som følger: 

• Ukrainsk vennskapsby 
• Mobilfri skole 
• Rusproblematikk i kommunale boliger. 

Ny bystyregruppe 
Ved valget i 2023 fikk Arendal Høyre inn syv faste representanter i Bystyret. Ved 
konstitueringen av den nye gruppen ble Haagen Poppe valgt til ny gruppeleder, mens Linda 
Øygarden ble valgt til gruppenestleder. I ukene etter valget ble det forhandlet med de andre 
borgerlige opposisjonspartiene om fordeling av verv og sammensetning av listesamarbeid 
før konstitueringen av bystyret den 12.10. For å oppnå representasjon i de ulike utvalgene 
og styrene, må man ha et visst antall representanter bak listen. Valgresultatet medførte at 
Høyre mistet ett mandat, og til forskjell fra tidligere måtte vi samarbeide med henholdsvis 
Krf og hele den borgerlige opposisjonen. Til tross for dette, har vi oppnådd bred 
representasjon gjennom forhandlingene, og vi har valgt å bredde ut gruppen vår og ta inn 
varaer til faste plasser i utvalg. De viktigste vervene er som følger: 

• Formannskap: Haagen Poppe og Nina Roland  
• Kommuneplanutvalg: Roar Daniel Gundersen 
• Helse- og omsorgsutvalget: Geir Fredrik Sissener og Amalie Kollstrand 
• Oppvekstutvalget: Linda Øygarden og Gunn Brekka 
• Samfunnsutviklingsutvalget: Benedikte Nilsen 
• Styret i Arendal eiendom KF: Peder Syrdalen og Benedikte Nilsen 
• Styret i Arendal havn KF: Peder Syrdalen 
• Kontrollutvalget: Kristoffer Lyngvi 

Budsjett 2024 og handlingsplan 2024-2027  
Arendal kommune har lenge vært i en krevende økonomisk situasjon. Dette i hovedsak 
grunnet 2 forhold: For det første er Arendal en skattesvak kommune med skatteinntekter på 
84 % av snittet til norske kommuner. Gjennom inntektsutjevning fra staten blir dette 
kompensert til ca 94 %. Det betyr at vi må levere tjenester 6 % mer effektivt eller levere 
dårligere tjenester. Videre må vi må ta inn over oss at vi hvert år fremover blir 100 flere 
personer over 80 år. Det innebærer at vi er nødt til å både bruke mer penger på tidlig innsats 
innen helse og omsorg samtidig som vi ikke kommer utenom at budsjettene til 
hjemmesykepleie og bo- og omsorgssentrene vil øke i årene som kommer. 
 

Samtidig vet vi at 1 av 4 skolepulter står tomme og nedgangen i barnekullene fremover vil bli 
redusert med ca. 20 % frem mot 2033. Det tilsvarer ca. 1000 elever og er dramatisk. Det gjort 
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estimater på at effekten av den nye batterifabrikken og andre nyetableringer vil kunne 
kompensere for opp mot 500 elever. Disse tallene viser at det uansett er behov for 
strukturelle grep. 

Kommunedirektørens forslag til budsjett for 2024 og økonomisk handlingsplan for 2024-
2027 bærer preg av at det gjennom mange års Arbeiderparti-styre ikke har blitt tatt varige 
grep for å få ned lånegjeld og driftskostnader. Viktige investeringer som helsehus og 
utbygging av Sør Amfi er skjøvet ut i tid, og inntekter fra eiendomsskatt skal dobles iløpet av 
fire år. I dyrtiden vi er inne i, med høyere strømpriser, økte renter og svak kronekurs, slår 
dette ekstra hardt ut på en kommune med lav skatteinngang og mange innbyggere med 
særskilte behov. Tidligere i 2023 vedtok Bystyre en økonomisk handlingsregel som 
innebærer følgende: 

- Netto driftsresultat skal være i gjennomsnitt 1,75 % av brutto driftsinntekter i 
økonomiplanperioden. 

- Gjeldsgrad skal være 100 % av brutto driftsinntekter eller lavere ved utløp av 
økonomiplanperioden.  

- Disposisjonsfond skal være på minst 5 % av brutto driftsinntekter i gjennomsnitt i 
økonomiplanperioden. 

Det blir svært krevende å overholde denne handlingsregelen, men dersom vi skal ha 
økonomisk handlefrihet til å foreta nødvendige investeringer og større grep også i 
fremtiden, må vi strekke oss langt for å klare det. Arendal Høyre vektlegger trygg styring, et 
fornuftig investeringsnivå og unngå flate kutt i de mest prekære tjenesteområdene når vi nå 
skal utarbeide vårt eget budsjettforslag. Dette er avgjørende for å unngå at hele regningen 
sendes til innbyggerne og næringslivet. 

Videre politisk arbeid 
Arendal Høyres bystyregruppe er ved godt mot til tross for valgnederlaget, og vi ser frem til 
fire nye år med konstruktivt arbeid for å gjøre Arendal til et bedre sted å bo og skape 
verdier. I den kommende perioden har modellen for det politiske arbeidet blitt endret fra 
komité-modell til utvalgs-modell. Dette innebærer at underutvalgene gis 
beslutningsmyndighet, og færre saker vil nå bli behandlet i selve bystyret. Dette er en 
endring Høyre har støttet, men som fordrer årvåkne og aktive politikere i hvert utvalg som 
tar ansvar for sine saker og politikkutforming. De ulike fraksjonene får et selvstendig ansvar 
for å følge opp sine respektive politikkområder, og også for å trekke inn partimedlemmer 
som ikke er faste representanter. Det vil også bli tatt initiativ fra gruppeleder om tettere 
dialog med resten av opposisjonen om felles forslag og eventuelt budsjetter dersom det er 
mulig å komme til enighet. Sammen med leder av Arendal Høyre arbeides det også for at 
styret og resten av partiorganisasjonen skal delta mer aktivt i bystyrearbeidet, eksempelvis 
gjennom å sende ut informasjon om gruppemøter. Her er alle medlemmer hjertelig 
velkomne til å både si sin mening og lytte, men det er bare bystyremedlemmer og varaer 
som har stemmerett. 
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Avtroppende gruppeleders takk 
Jeg vil til slutt få takke alle bystyrerepresentantene og vararepresentantene i denne 
perioden, samt styret i Arendal Høyre for det gode samarbeidet i året som har gått! Vi har 
gjennom godt samarbeid i gruppa og med flere partier i opposisjonen oppnådd mange gode 
politiske resultater. Det lover godt for kommende år i opposisjon. 

Arendal, 1.november 2023 
Geir Fredrik Sissener     Haagen Poppe 
Arendal Høyre, avtroppet gruppeleder.   Arendal Høyre, gruppeleder 

 
SAK 6: 

Valgkomiteens innstilling 
 
Valg til styre: 

• Leder velges for to år 
• Nestleder velges for to år 
• Styremedlemmer velges for to år 
• Varamedlemmer velges for ett år 
• To revisorer velges for ett år 

 
Valgkomiteen har bestått av Nina Roland (leder), Erik Johan Tellefsen Lindøe, Camilla Unger, 
Rita Lunde og Kitty Theobald Gjerland. 
 
Sittende styre har bestått av: 
 
Leder:    Per Jakob Haakstad 
Nestleder:    Cathrine Coucheron Berli 
Styremedlem 1 / sekretær: Beate Nybø 
Styremedlem 2:   André Roshan (trakk seg i perioden)   
Styremedlem 3:   Celine Thommesen (trakk seg i perioden) 
Varamedlem 1:   Kenneth Egeland Smith 
Varamedlem 2:   Per Arnt Tellefsdal 
 
Valgkomiteens innstilling: 
 

Navn Rolle Periode Merknad 
Per Jakob Haakstad Styreleder 2022-2024 Ikke på valg 
Cathrine Coucheron Berli Nestleder 2022-2024 Ikke på valg 
Beate Nybø Styremedlem 2023-2025 På valg, gjenvalg 
Finn Olav Andersen Styremedlem 2023-2025 Ny 
Kenneth E. Smith Styremedlem Suppleringsvalg  

for perioden  
2023-2024 
1 år 

 
På valg 
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Per Arnt Tellefsdal Varamedlem 2023-2024 
1 år 

På valg, gjenvalg 

Solfrid Helle Varamedlem 2023-2024 
1 år 

Ny 

 
 
Valg av revisorer: 
Innstilling: gjenvalg av dagens revisorer Einar Halvorsen og Helge Wiese-Hansen. 

 
SAK 7 

Styrets innstilling på valg av ny valgkomité  
 
Leder:  Kristoffer Lyngvi  
Medlem: Elin Josephsen  
Medlem: Peder Syrdalen 
Medlem: Senior Høyre 
Medlem: Unge Høyre 

 
SAK 8: 

Fylkesårsmøte 2023 
 
Valg av delegater m/vara til fylkesårsmøtet. 
Lokalforeningene velger delegater ut fra antall stemmer ved sist fylkestingsvalg og Arendal 
Høyre skal ha 10 delegater i tillegg til de selvskrevne som er: 
 
AU medlem / fylkestingrepresentant: Erik Johan Lindøe 
Leder Agder Høyres kvinneforum:  Amalie Kollstrand 
Gruppeleder:     Haagen Poppe 
Lokalforeningsleder:    Per Jakob Haakstad 
Fylkestingsrepresentant:   Mikkel Røedsneset 
 
 
Ifølge reglene skal det velges egne delegater fra Unge Høyre og Senior Høyre. Agder Unge 
Høyres fylkesforening har 5 delegater, Arendal Unge Høyre har 1 delegat. Arendal Senior 
Høyre har 1 delegat.  
 
Styret foreslår: 
Valg av delegater m/vara til fylkesårsmøtet. 
Lokalforeningene velger delegater ut fra antall stemmer ved sist fylkestingsvalg og Arendal 
Høyre skal ha 10 delegater i tillegg til de selvskrevne som er: 
 
AU medlem / fylkestingrepresentant: Erik Johan Lindøe 
Leder Agder Høyres kvinneforum:  Amalie Kollstrand 
Gruppeleder:     Haagen Poppe 
Lokalforeningsleder:    Per Jakob Haakstad 
Fylkestingsrepresentant:   Mikkel Røed Nesse 
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Ifølge reglene skal det velges egne delegater fra Unge Høyre og Senior Høyre. Agder unge 
Høyres fylkesforening har 5 delegater, Arendal Unge Høyre har 1 delegat. Arendal Senior 
Høyre har 1 delegat. 
 
Fra bystyregruppa (6 personer):  Vara bystyregruppa: 
Linda Øygarden    Gunn Haga Brekka 
Nina Roland     Torill Rollstad Larsen 
Benedikte Nilsen Glommen   Kristoffer Lyngvi 
Roar Daniel Gundersen   Elin Josephsen 
Peder Syrdalen    Solfrid Helle 
Geir Fredrik Sissener (forfall)   Christian Matre 
      Finn Olav Andersen 
      Linda Borghild Skjulestad   
 
Fra styret (4 personer):   Vara styre: 
Cathrine Coucheron Berli   Per Arnt Tellefsdal 
Beate Nybø     Solfrid Helle 
Finn Olav Andersen 
Kenneth E. Smith 
 
Navneforslag til kandidater på verv i fylkesorganisasjonen 
Fylkesstyremedlem fra Arendal: Haagen Poppe 
Til evt. alle ledige verv i AU: Erik Johan Lindøe 
 
Saker og resolusjoner 
Forslag følger vedlagt.  
 
SAK 9: 

Videre politisk arbeid 
Lokalt vil bystyregruppa i opposisjon jobbe for mest mulig innflytelse på politiske vedtak og 
retning for kommunen. Se egen redegjørelse fra gruppeleder. Nasjonalt vil lokalforeningen 
bidra aktivt til å utforme Høyres kommende program for neste stortingsperiode. 

 
SAK 10: 

Arbeidsmål for neste periode 
Mål neste periode er å ha fokus på medlemsaktiviteter og vekst, og i samarbeid med 
søsterforeningene i Østre Agder, og inkludering av nye medlemmer. 
 
SAK 11: 

Innkommende saker til årsmøte 
Forslag til saker/vedtak; frist 16.11.23. Ingen innkomne.  
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SAK 12: 

Orientering og godkjenning regnskap og budsjett 
Fremlagt årsregnskap godkjennes av årsmøtet. Årsmøtet tar budsjettet til orientering og ber 
styret arbeide aktivt videre for å styrke økonomien spesielt inntektssiden. 

 


